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REFERAT 
 

Generalforsamling i Foreningen Carl Nielsen Dage (CND) 
 

Tid og sted:  20. marts 2023 kl. 16:30 - 18:00 på Bramstrup. 

Deltagere: Gertrud Hvidberg-Hansen 
Finn Schumacker 

 John Mason 
 Sophy Høy (referent) 
 Niels Langkilde 
 Jens T. Berthelsen 
 Stine Kähler, FMK 
 Harald Haugaard 
 Kirsten Styrbæk, Faaborg Musikforening 
 Niels Andersen, Faaborg Musikforening 
  
Afbud: Rasmus Frandsen 
 Johs Nørregaard Frandsen  
 Hasse Winther, FMK 
 Anne Møllegaard-Mortensen, FMK 
 Tine Louise Kortermand, Nordic Performance Art 
 
 

 

Kort velkomst ved formand John Mason. 
 

1. Valg af dirigent 

Jens blev valgt til dirigent.  
 
Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt.  
John rejser spørgsmål om, hvorvidt det er et krav, at afholdelsen af generalforsamlingen offentliggøres i 
lokalaviser.  
 
Kontingent blev indbetalt for medlemmer af Foreningen. Alle, der har betalt kontingent, er medlemmer og 
derved stemmeberettiget og valgberettigede (§4 og §7 vedr. medlemskab).  
 

2. Valg referent 

Sophy blev valgt til referent.  
 

3. Årsberetning v. John Mason 

John Mason fremlagde sin formandsberetning som den fremgår af tilhørende bilag.  
 
Kommentarer til formandens beretning: 
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- Harald: Ønsker uddybning af den påståede binding mellem Harald og Foreningen.  
John mener ikke, at Harald bør være tilknyttet som kunstnerisk konsulent pga. konflikt ved eventuelle 
samarbejder. Harald pointerer, at han indtil videre kun har bidraget som konsulent ved 
projektbeskrivelsen.  
 
Den øvrige bestyrelse gav udtryk for, at de ikke ser problemer i samarbejdet, og Harald har netop stor 
erfaring med at være kunstnerisk konsulent på samme måde i andre sammenhænge.  
 

- Gertrud: Rettelse til beretning: Legatet gav afslag, da de generelt ikke giver rammebevillinger. De har 
tilkendegivet, at de fortsat meget gerne modtager ansøgninger fra Foreningen.  
 

- Niels L: Kan ikke genkende udlægningen i beretningen og beskrivelsen af bestyrelsens arbejde. Ked af 
tonen i beretningen og helt uenig i Johns beskrivelse af Bramstrups arbejde.   
 

- Gertrud: Formandsberetningen er meget subjektiv og et udtryk for Johns egen opfattelse. 
Ser ingen konflikter i forholdet til Bramstrup. Aktiviteterne på Bramstrup er ofte finansieret af offentlige 
midler. Det er naturligvis væsentligt at der er fuld transparens ift. samarbejdet og økonomi også i forhold 
til Carl Nielsen Dage og samarbejdet mellem foreningen og Bramstrup.  
 

- John: Bestyrelsen har ikke været enig med John i hans synspunkter, og han må følgende trække sig fra 
bestyrelsen.  
 

- Finn: Der har været forskellige opfattelser i bestyrelsen, hvilket også har været en større årsag til, at vi 
ikke er kommet ud over stepperne. Det er f.eks. ikke til at sende fondsansøgninger ud, når der er stor 
uenighed. Mener ikke, der er habilitetsproblemer ift. Harald og Bramstrup.  
 

- Jens: Spørger til Johns tilgang til bestyrelsen som den ”kritiske stemme”? Har den været konstruktiv eller 
destruktiv?  
 

- John: Mener han har bidraget konstruktivt kritisk. At Foreningen skulle kigge fremad og derfor ikke 
bruge tid på forarbejdet. John har brugt meget tid på projektbeskrivelser for enkeltarrangementer.  
 

- Jens: Pointerer at der er flere tilsvarende Foreninger, som også har haft en lang indflyvning.  
 

- Gertrud: Vi har rullet tingene i gang og brugt tid på at formulere og præcisere.  
 

- Harald: Projektansøgningen var meget vellykket, flot, gennemarbejdet. Forstår godt, at bestyrelsen var 
kede af afslaget, men det er meget almindeligt at få afslag.  
 

- Finn: Havde kontakt med Legatet under ansøgningsprocessen af flere omgange og blev meget 
overrasket over afslaget. Bestyrelsen har mod på at ryste afslaget af os og prøve videre med ny 
fondsstrategi. Her i foråret har det især været tungt arbejde.  
 

- Sophy: Mener ikke at. John træk arbejdet ift. Alsangsarrangementet. Tværtimod var der meget at 
planlægge og udføre fra projektbeskrivelse til udførsel.  
 

- Gertrud: Der er ingen kobling mellem Legatets afslag på ansøgning og det at Sophy trækker sig som 
formand. Det skyldes behovet for en professionel distance.  
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- Niels L: Det er ikke korrekt at vi i negativ forstand hægtede os på Haralds arrangement. Til gengæld er 
det smukt, når tingene/koncerterne hænger sammen og forstærker hinanden.  
 

- Jens: Det må konkluderes, at Johns beretning er en personlig beretning og ikke Foreningens beretning.  
 

Forudsat at det er Johns personlige og subjektive årsberetning og med henvisning til ovenstående bemærkninger, 
godkendes årsrapporten af Foreningens medlemmer. 
 

4. Fremlæggelse af regnskab v. Sophy Høy 

Regnskabet blev fremlagt som det fremgår af tilhørende bilag. Jens havde forud for generalforsamlingen haft 
lejlighed til at se regnskabet igennem. 

Regnskabet blev godkendt.  
 

5. Forelæggelse af budget 

Fondsansøgninger skal fremadrettet dække arrangementer inkl. projektadministration. Det kommende års budget 
afspejler denne sammenhæng mellem fondsansøgninger og projekter.  
 

6. Fastlæggelse af kontingent 

Det blev vedtaget, at kontingentet fortsat vil være 100 kr. for enkeltpersoner og 500 kr. for 
foreninger/organisationer/institutioner. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

John Mason trækker sig ud af bestyrelsen. 

Gertrud, Finn og Johs er på valg og genopstiller. Desuden opstiller Jens til bestyrelsen.  

Stine optalte stemmerne efter et skriftligt valg: De opstillede kandidater blev enstemmigt valgt ind.   
 

Suppleanter: Niels L genopstiller og vælges.  
 

8. Valg af revisor 

Stine stiller op og vælges.  
 

9. Indkomne forslag og fremtidig udvikling 

Ingen indkomne forslag.  

 

10. Eventuelt 

Ingen bemærkninger.  
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Bestyrelsen konstituerer sig efter generalforsamlingen.  
 


